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Participarea la Hexagonul Facultaților de Drept și un internship la Martin, Lord &

Osman, în SUA, au adus o absolventa de Drept din Iași pe calea avocaturii de

business. Povestea Amandei Georgiana Csaki, avocatul ambițios care mizeaza pe

pregatirea continua și are în plan sa urmeze un program de doctorat în viitorul

apropiat

Pentru studenții la Drept, participarea la competiții reprezinta o oportunitate extraordinara de care este

indicat sa profite.Experiența pe care o acumuleaza în urma acestor evenimente îi ajuta foarte mult,

pregatindu-i pentru profesia pe care o vor îmbrațișa dupa absolvire.Amanda Georgiana Csaki a avut șansa

de a reprezenta Facultatea de Drept a Universitații ,,Alexandru Ioan Cuza”, la proba de Drept Civil, la

Hexagonul facultaților de drept.Tânara face parte din acea categorie care crede cu tarie în eficiența

pregatirii practice, fara a o neglija nicio secunda pe cea teoretica. Pornind de la acest principiu, ea a profitat

de fiecare oportunitate primita și a urmat numeroase stagii de practica în studenție.Unul dintre ele a dus-o

chiar în mijlocul profesioniștilor de la Martin, Lord & Osman PA, noteaza LadyLawyer, platforma din

grupul 

Biz

Lawyer. Astazi, Amanda este avocat definitiv în cadrul Stratulat Albulescu, una dintre cele mai

dinamice firme de pe piața din România. 

Propunerea de a participa la Hexagon a primit-o de la un prieten care deja cunoștea ceea ce se întâmpla la o

competiție de acest tip și care a sfatuit-o sa încerce. Ulterior, a mers la sesiunile de pregatire organizate de

profesorii de Drept Civil și așa a fost selectata sa faca parte din echipa finala care a reprezentat facultatea.

„Consider ca principalele atuuri care m-au calificat pentru aceasta competiție au fost rezultatele foarte bune pe care

le-am obținut în anii de studiu, perseverența și determinarea de a învața și a aprofunda tainele Dreptului Civil”,

subliniaza Amanda.

Din punctul sau de vedere, participarea la Hexagon reprezinta, cu siguranța, o recunoaștere a muncii depuse în anii

de studenție, a timpului alocat studiului. „Pentru mine, a fost, indubitabil, o onoare sa reprezint Facultatea de

Drept a Universitații Alexandru Ioan Cuza la proba de Drept Civil a acestei competiții”, completeaza tânara.

 

 

Descopera oportunitațile de recrutare de pe LegiTeam! GRATUIT.
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Competiția este una complexa, fiind organizata în fiecare an într-unul dintre orașele în care se afla universitațile

participante. Interesant este ca presupune atât probe teoretice (Drept Civil, Drept Penal și Drept Constituțional),

cât și probe sportive (handbal, fotbal, tenis).

„Proba de Drept Civil, de exemplu, la care de altfel am participat, presupune rezolvarea atât a unor subiecte

teoretice, cât și a unor subiecte practice, a caror rezolvare presupune îmbinarea mai multor instituții de drept civil.

De la fiecare facultate participa o echipa formata din doi studenți, iar modul de organizare a competiției permite

lucrul în echipa la disciplinele teoretice. Desigur ca a fost o pregatire temeinica și susținuta înainte de concurs, în

mod individual, însa consider ca o contribuție importanta au avut-o cadrele didactice care ne-au îndrumat și ne-au

oferit tot suportul și pregatirea necesara pe tot parcursul competiției. Pregatirea pentru Hexagon a început cu

câteva luni înainte de competiție și a constat în întâlniri organizate la facultate de domnii profesori la care

dezbateam și aprofundam atât aspecte teoretice, cât și diverse cazuri practice”, explica Amanda.

Participarea la o competiție în genul Hexagon are, în primul rând, avantaje în plan personal, având în vedere

posibilitatea de a-ți evalua, aprofunda cunoștințele acumulate în facultate, constituind, totodata, o oportunitate de a

cunoaște profesioniști ai dreptului consacrați la nivel național și de a interacționa cu studenți ai altor facultați de

drept din țara.

Amanda este de parere ca participarea la aceasta competiție poate deschide și numeroase oportunitați în cariera,

majoritatea angajatorilor punând accentul, în ultima vreme, nu doar pe componenta teoretica a pregatirii unui

absolvent, ci și pe activitațile extracurriculare. „Participarea la Hexagon este o experiența unica, pe care eu o

recomand cu drag oricarui student pasionat de tainele dreptului civil, penal sau constituțional. Am participat de

doua ori la aceasta competiție, în anii III și IV de studiu și, de fiecare data, aceasta competiție a fost o experiența

de neuitat, pe care, daca aș avea din nou aceasta ocazie, as repeta-o cu drag”, nuanțeaza tânara.

 

Intra pe platforma Dispute.Resolution.Center

 

 ► Cât costa un arbitraj comercial. Taxe, cheltuieli administrative, volum de munca și onorarii platite avocaților

► INTERVIU | Media tarifelor orare pentru firmele românesti        se situeaza între 100 si 250 de euro/ora. Avocatii foarte

renumiti    în     domeniu pot ajunge sa perceapa si o rata de 1.000 euro/ora

 

Stagiu de practica la Martin, Lord & Osman P.A.

Amanda a absolvit Liceul Teoretic ,,Nicolae Iorga” din Botoșani. Înca din timpul liceului, singura facultate pentru

care a optat a fost Facultatea de Drept pentru ca a simțit ca domeniul acesta i se potrivește. Este o fire ambițioasa și

mizeaza pe pregatirea continua, având în vedere ca în viitor sa urmeze un program de doctorat.

În acest moment este avocat definitiv în cadrul departamentului de drept societar și fuziuni și achiziții (M&A) al 

Stratulat Albulescu SPARL.

„În cadrul echipei Stratulat Albulescu am fost implicata atât în tranzacții naționale, cât și internaționale, precum și
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în proiecte specifice dreptului societar de tipul înregistrare de societați, transferuri de parți sociale, majorari de

capital social, schimbari de management și realizarea de rapoarte de audit juridic. Echipa Stratulat Albulescu este

o echipa dedicata, dinamica  și tânara, care ofera avocaților aflați la început de drum posibilitați de dezvoltare și

perfecționare sub îndrumarea unor reputați profesioniști ai dreptului. În cadrul echipei Stratulat Albulescu, sunt

valorizate dedicarea, pasiunea pentru profesie, dorința de implicare și de a acumula noi cunoștințe, fiind o firma

care apreciaza inovația. Ceea ce am apreciat și cu care am rezonat foarte bine înca de la început este faptul ca în

cadrul echipei Stratulat Albulescu tinerii avocați (stagiarii) sunt implicați activ în proiecte mari/tranzacții (nu doar

pe componenta de research), participând la întâlniri cu clienții/ conferințe telefonice și având astfel ocazia sa

înțeleaga mult mai bine cum se desfașoara lucrurile de la un capat la altul”, menționeaza Amanda.

Înca din timpul facultații, tânara a cunoscut partea practica a Dreptului, efectuând numeroase stagii de practica atât

la firme de avocatura, cât și la instituții ale statului care activeaza în domeniul juridic.

Drumul sau include și un stagiu de practica în strainatate, ocazie cu care a descoperit un mediu profesional

complex care i-a influențat decisiv viitoarea cariera.

Practica pe care Amanda a urmat-o în cadrul firmei de avocatura din Statele Unite ale Americii, Martin, Lord &

Osman P.A., a fost experiența care a stat la baza deciziei tinerei de a alege calea avocaturii de business.

„Pot spune ca ma simt onorata ca am avut ocazia sa fiu în mijlocul unor profesioniști ai dreptului din SUA, care

mi-au ramas prieteni de suflet și în mijlocul carora m-am simțit ca într-o a doua familie. Pe parcursul celor trei luni

ale programului de internship, am fost implicata în numeroase proiecte care au urmarit, în primul rând, deprinderea

principiilor de baza ale sistemul juridic american prin diverse cercetari juridice și analize atât ale legislației

aplicabile, cât și a jurisprudenței instanțelor din SUA. Astfel, am avut oportunitatea de a observa principalele

diferențe dintre sistemul juridic românesc și sistemul juridic american. Ineditul acestui stagiu de practica a fost

reprezentat de participarea, împreuna cu tutorele de practica (domnul Joseph Driscoll), la sedinte de judecata,

ocazie cu care am avut posibilitatea de a ma familiariza cu sistemul instanțelor din SUA și cu modul de derulare al

sedintelor de judecata. Personal, sunt de parere ca, deși sunt importante și noțiunile teoretice dobândite în timpul

anilor de studiu, stagiile de practica constituie, fara doar și poate, un avantaj atât în plan personal, cât și în plan

profesional”, detaliaza avocatul.

Opiniile unor profesioniști care ocupa poziții de     top    în          departamentele juridice ale unor companii

importante, pe platforma www.in-houselegal.ro. Urmarește temele dezvoltate  de     avocați   sau     membri      ai

comunitații In-houseLegal și propune      subiecte.

Importanța modelelor profesionale

Pentru orice tânar aflat la început de drum este important sa regaseasca în jurul sau modele demne de urmat. În

cazul Amandei, au existat permanent astfel de persoane care i-au influențat formarea.

Tânara îi indica în acest sens pe decanul Facultații de Drept din cadrul Universitații Alexandru Ioan Cuza din Iași,

Ioana Costea, dar și pe profesorii de Drept Civil, Codrin Macovei și Codrin Codrea. „Toți mi-au insuflat pasiunea

pentru Dreptul Civil și  au fost pentru mine, înca din timpul facultații, modele profesionale de urmat. Cursul care

m-a atras cel mai mult în timpul facultații a fost cel de Drept Civil. Aceasta afinitate pentru Dreptul Civil a izvorât,
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în primul rând, din faptul ca, având o aplicabilitate extinsa în viața de zi cu zi, faciliteaza înțelegerea de catre

student a conceptelor și aplicarea practica a instituțiilor de drept civil. De asemenea, participarea la Hexagon a

consolidat legatura mea cu aceasta ramura a dreptului”, mai spune Amanda.

Având în vedere experiența pe care o are astazi, avocatul crede ca în timpul facultații ar trebui pus accentul mai

mult pe rezolvarea spețelor, realizarea activitaților de tip ,,procese simulate” și redactarea diferitelor tipuri de

documente specifice atât activitații magistraților, cât și celei a avocaților.

„La noi, la Facultatea de Drept din Iași, aceste tipuri de activitați chiar au fost implementate, iar pregatirea nu a fost

una pur teoretica. Îmi aduc aminte ca la disciplina Drept comercial, am pregatit documentele necesare pentru

înființarea unei societați cu raspundere limitata. Acest exercitiu propus de doamna profesor Andreea Urda a fost, în

opinia mea, unul extrem de util, având în vedere ca, în momentul în care a trebuit sa înființez, ca avocat, o astfel de

societate, aveam deja o imagine asupra documentelor necesare și a pașilor de urmat. Facultatea de Drept din cadrul

Universitatii Alexandru Ioan Cuza din Iași este, cu siguranța, una dintre facultațile de drept de top din țara noastra,

studenții având oportunitatea de a fi inițiați în tainele dreptului de profesioniști ai dreptului dedicați, care contribuie

cu profesionalism și dedicare la perfecționarea procesului didactic ân raport cu realitațile socio-economice. De

asemenea, facultatea ofera studenților numeroase oportunitați  precum burse de studiu în țara și în strainatate,

participarea la diferite concursuri la nivel național, stagii de practica și chiar oportunitați de angajare”, povestește

tânara.

Pe cei care iau în calcul posibilitatea de a urma cursurile unei facultați de drept îi sfatuiește sa se gândeasca daca

este acesta domeniul în care își doresc sa activeze, daca li se potrivește și sa țina cont ca nu este o facultate ușoara,

iar drumul spre succes este lung. Este foarte important sa își urmeze întotdeauna visul, oricâte obstacole ar întâlni

în drumul lor.

„Sigur ca, la fel ca în orice alte domenii, nu este tocmai facil sa patrunzi pe piața muncii ca absolvent de Drept.

Sunt remarcați pe piața muncii, în primul rând, studenții cu rezultate deosebite în anii de studiu, de aceea sfatul

meu pentru studenți ar fi sa învețe sistematic și vor vedea ca satisfacțiile muncii lor nu vor întârzia sa apara.

Provocari sunt și dupa angajare, se pune accentul pe bagajul de cunoștințe dobândit în timpul facultații, pe

implicare, perseverența, conștiinciozitate și abilitațile oratorice, de scriere, precum și abilitațile de a interacționa cu

ceilalți, fie ca sunt ei clienți, în cazul avocaților, sau justițiabili, în cazul magistraților”, arata avocatul.

Amanda admite faptul ca viața de student nu este una ușoara în România și ca este loc de mai bine, dar conteaza în

mare masura și susținerea de care beneficiaza studentul. „Studenția, ca de altfel orice alta etapa a vieții, are atât

parțile ei frumoase, cât și parțile ei mai dificile, însa eu consider ca cel care își dorește cu adevarat sa urmeze o

cariera în domeniu, trebuie sa învețe în mod temeinic, ,,sa puna burta pe carte” și, cu siguranța, va reuși sa își

urmeze visul, oricâte greutați ar întâmpina pe parcurs”, precizeaza tânara.

Atunci când s-a declanșat pandemia, Amanda își finalizase deja studiile și începuse sa profeseze ca avocat. „Chiar

daca nu mai sunt student, obiectiv vorbind, cred ca un mare dezavantaj cauzat de pandemie a fost distanțarea

sociala și necesitatea ținerii cursurilor online. Deși, în mod realist, aceasta modalitate a fost necesara pentru

continuarea parcursului academic al studenților, interacțiunea fizica în cadrul cursurilor, atât cu profesorii, cât și cu

ceilalți colegi, are numeroase avantaje și constituie o componenta esențiala a ‘vieții de student’ ”, argumenteaza

avocatul.

Cu toate acestea, crede ca, deși viața tuturor s-a schimbat, oamenii au reușit sa se adapteze noilor realitați sociale și

sa-și continue parcursul, fie el academic sau profesional. „În primul rând, pandemia ne-a aratat cât de importanți

sunt cei dragi pentru noi și ne-a învațat ca ar trebui sa ne bucuram mai mult de timpul petrecut cu ei. Totodata, ne-a

învațat ca omul are o capacitate impresionanta de a se adapta la orice împrejurari și ca, indiferent de circumstanțe,

putem sa ne urmam visurile și idealurile și sa realizam ce ne dorim”, concluzioneaza  Amanda Georgiana Csaki.
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Intra pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,          preocuparile și proiectele doamnelor avocat din cele mai importante          firme de pe piața locala
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